
  

 

 

 

无购物系列 纯玩品质游 | 全程入住 3 星级酒店 | 中文导游讲解 

火车街-  独特的 “火车穿城” 景观而闻名。 

猫猫村- 一个位于沙坝地区的黑苗族传统山村。 

莫阿纳打卡点- 沙坝近年新兴的热门打卡景点，被誉为“微型巴厘岛”。 

沙坝夜市| 古式街道 

特色餐：三文鱼火锅，越式风味，法式风味 

 

5 天 4 晚 河内+山水沙坝 
（河内/沙坝） 

VN5HAS 行程从 2025 年 8 月起适用 

 

第一天 吉隆坡-河内（机上用餐/午） 酒店：月光景酒店或同级 

集合于吉隆坡国际机场，办理登机手续后准备飞往河内。抵达后，前往享用午餐。接着，前往游览升龙皇城是

越南千年皇权的象征，亦是联合国教科文组织认定的世界文化遗产。这座古老的城址始建于 11 世纪李朝时期，

融合了中国、越南与法国殖民建筑风格。随后，前往游览火车街是河内最具特色的网红打卡地之一，因其独特

的 “火车穿城” 景观而闻名。狭窄的街巷两侧紧贴着居民楼与咖啡馆，火车从房屋边擦身而过，形成一道奇特的

风景线。36 古式街道是老城区内极具本地风情的传统街巷，每条街曾以售卖的商品命名，如丝绸街、银器街、

纸灯街等。漫步其中，可见法式旧屋与越式店铺交错，琳琅满目的商品与地道小吃令人流连忘返。 



   
河内 升龙皇城 火车街 

 

第二天 河内-沙坝（早/午/晚餐） 酒店：宝来酒店或同级 

早餐后，前往游览猫猫村是一个位于沙坝地区的黑苗族传统山村，四周群山环绕，沿途梯田层层叠叠，风光旖

旎，是感受越南北部原始自然与少数民族文化的理想之地。徒步前往村庄的过程中，游客不仅能欣赏到宁静的

乡村田园风光，还有机会看到当地农民耕种与黄牛劳作的真实场景，一幅幅生动画面令人流连忘返。随后，前

往莫阿纳打卡点是沙坝近年新兴的热门打卡景点，被誉为“微型巴厘岛”。这里融合自然与艺术，设有象征“心之

门”的天门模型、梦幻无边泳池，以及巨型手掌雕塑等视觉装置。接着，前往古石教堂位于沙坝镇中心，这座教

堂已有百年历史。这座教堂由法国殖民者修建，采用典型的哥特式建筑风格，外观由石材砌成，庄重典雅，至

今仍保存完好。晚上，前往沙坝夜市享受休闲购物时光，这里是体验当地文化、工艺品和美食的热闹场所。 

   
猫猫村 莫阿纳 古石教堂 

 

第三天 沙坝（早） 酒店：宝来酒店或同级 

早餐后，享受悠闲时光，自由畅游沙坝，享受属于自己的慢节奏旅行时光。您可以选择漫步于迷人的梯田山谷、

打卡法式小镇风情建筑，或在山景咖啡厅中静静赏景、放松心情。 

 

**推荐自费: 番西邦峰 (含孟化单轨火车+缆车) +自助午餐+搭乘登山小火车前往番西邦峰山顶-至少 10 位: 

USD75/人 

**如在周六上午或公共假期参观番西邦峰，每人另加收 USD3 

 

第四天 沙坝-河内（早/午/晚餐） 酒店：月光景酒店或同级 

早餐后，乘车返回河内。抵达后，前往游览中越边界河口口岸是连接中国云南河口与越南老街的重要边境口岸，

是中越两国人员往来与贸易的重要通道。接着，前往游览圣若瑟主教座堂是一座建于 1886 年的哥特式天主教堂。

教堂高大宏伟，尖顶与玫瑰窗极具欧洲风情，是河内最具代表性的宗教与建筑地标之一，也是热门拍照打卡地。 

 

第五天 河内-吉隆坡（早/机上用餐） 

早餐后，自由活动至约定时间前往机场返回吉隆坡。 

 

备注： 
行程若更改，需受公司的条款与细则所约束。顾客需注意以下事项：在公司无法控制的情况下行程可能更改。 

指定城市的住宿需视客房供应情况而定。行程顺序可能更改。不同团体可能合并成一团。 

若有更改不被接受，需遵守条款与细则中的退款规定。 

  



5D4N LANDSCAPE HANOI + SAPA 
Hanoi/ Sapa 

VN5HAS | Itinerary valid from Aug 2025  

 

Day 1: KUALA LUMPUR- HANOI (MOB/L) Hotel: Moon View Hotel or similar 

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Hanoi. Upon arrival, enjoy a local lunch before heading to 

Imperial Citadel of Thang Long, located in the heart of Hanoi, is a symbol of Vietnam's thousand-year imperial heritage and 

a UNESCO World Cultural Heritage Site. Originally built during the 11th century under the Ly Dynasty, the citadel showcases a 

blend of Chinese, Vietnamese, and French colonial architectural influences. Next, head to visit Train Street, one of Hanoi’s most 

iconic and Instagram-worthy attractions, famous for its unique “train-through-the-city” scene. In this narrow alley, residential 

buildings and cafés line both sides of the railway, where trains pass by just inches away from the walls- creating a striking and 

unforgettable sight. Wander through the Hanoi Old Quarter, a street of bustling alleyways named after traditional trades such 

as Silk Street, Silver Street, and Lantern Street. 

 

Day 2: HANOI- SAPA (B/L/D) Hotel: Bora Hotel or similar 

After breakfast, depart for a visit to Cat Cat Village, a traditional Hmong village nestled in the mountains of Sapa. Surrounded 

by terraced rice fields and scenic hills, it offers a perfect opportunity to experience the untouched natural beauty and unique 

ethnic culture of northern Vietnam. Next, visit Moana Sapa, one of Sapa’s newest and most Instagram-worthy attractions, often 

referred to as a “mini-Bali.” This site features artful and nature-inspired installations such as the symbolic Gate of Heart, an 

infinity pool, and a giant hand sculpture, perfect for memorable photos. Later, visit to the Stone Church, located in the heart 

of Sapa town. Built by the French during the colonial era over a century ago, this Gothic-style church, exterior is constructed of 

stone, stands with quiet elegance and remains remarkably well-preserved to this day. In the evening, head to the Sapa Night 

Market. This lively spot offers a great opportunity to explore local culture, browse traditional handicrafts, and taste authentic 

local delicacies. 

 
Day 3: SAPA (B) Hotel: Bora Hotel or similar 

After breakfast, enjoy a leisurely day exploring Sapa at your own pace. Immerse yourself in the slow rhythm of travel-take a 

peaceful walk through the charming terraced valleys, discover the French-style town architecture, or simply relax at a 

mountainside café while admiring the scenic views. 

 

**Optional tour: Fansipan (Muong Hoa Mountain train and cable car) + Buffet lunch+ Mountain train to the top of 

Fansipan - min 10 pax: USD75/pax 

**If visit Fansipan at Saturday morning or during Holiday: +3USD/pax 

 

Day 4: SAPA- HANOI (B/L/D) Hotel: Moon View Hotel or similar 

After breakfast, transfer back to Hanoi. Upon arrival, visit the Hekou Border Gate, an important crossing point between Hekou, 

Yunnan (China) and Lao Cai (Vietnam). It serves as a key gateway for travel and trade between the two countries. Next, visit St. 

Joseph’s Cathedral, a grand Gothic-style Catholic church built in 1886. With its towering spires and iconic rose windows, the 

cathedral exudes classic European charm and stands as one of Hanoi’s most recognizable religious and architectural landmarks, 

as well as a popular spot for photos. 

 

Day 5: HANOI- KUALA LUMPUR (B/MOB) 

After breakfast, transfer to Hanoi International Airport for check-in and flight back to Kuala Lumpur. 

 

 

Remarks.  

Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company’s Terms and Conditions.   

Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company’s control.  

Accommodation in designated cities is subject to room availability. Sequence of itinerary may be subject to change. Different tour groups may be merged.  

Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions set out in the Terms and Conditions. 


